
Södertälje, 2019-04-16 

Valberedningens rapport till årsmötet 2020 

Valberedningens uppdrag är att utifrån arbetsordningen och uppdagsbeskrivning genomföra 

sitt arbete som leder fram till ett förslag på styrelsens sammansättning för kommande verk-

samhetsår (2020-2021). Förslaget lämnas i handlingarna till årsmötet. 

Valberedningens arbete ska vara framåtriktat, det vill säga tar sikte på en ny styrelse utifrån 

föreningens bästa framtida utveckling, baserad på situationsanalysen som genomförs. Valbe-

redningens syfte är att skapa rätta förutsättningarna för ett bra styrelsearbete, med rätt kompe-

tensers samt en dynamiskt och kreativt klimat, för föreningens bästa.  

Valberedningen har haft möten med styrelsens ledamöter och suppleanter, anställda cirka 15 

möten under perioden oktober 2019 – februari 2020. Detta är underlaget till situationsana-

lysen.  

I årets situationsanalysen framkommer följande: 

Bra koll på kostnader, bra struktur och processer inom verksamheten → affärsmässigheten i 

föreningen ökat påtagligt. Bra interaktion mellan styrelsen & VD. Bra kompetenser i styrelsen 

men samverkan inom gruppen & strategiska framförhållningen behöver utvecklas ytterligare. 

Synpunkter/önskemål kring framtida styrelsen samt vidareutveckling av verksamheten är:   

• kontinuitet & stabilitet   

• Önskan om att snabbt komma till arbete  

• Träffas oftare i början 

• Snabbt börja prata roller i styrelsen. 

• Konstituerande – obligatoriskt 

• Gärna en Kick off, som man prioriterar 

• Synlighet för medlemmar 

• Mejladress direkt till styrelsen 

• Saknar funktionen, sekreterare, ordning och reda kring dokumentation och formalia 

• Någon med juridisk kompetens 

Januari 2020 – Februari 2020 har en nomineringslåda funnits till förfogande i receptionen 

med syfte att motionärer och funktionärer ska kunna nominera potentiella styrelsekandidater. 

Ett namnförslag lämnades in av flera motionärer och kandidaten har accepterat gå vidare till 

att träffa/prata med valberedningen under Februari. I Februari fick vi ett avhopp från en leda-

mot med ett år kvar av mandattiden. Vi frågade en av suppleanterna som hade aviserat att hen 

kunde tänka sig att vara ordinarie ledamot och accepterade. Intervjuade i slutet av februari en 

ny kandidat till suppleantposten.  

Valbredningen: Förra året fick vi till fem ledamöter till valberedningen men i år har vi fått 

gått tillbaka till tre ledamöter. Frågat ett flertal om intresse finns att vara med i valbered-

ningen utan lyckat resultat.  

 

Valberedningens förslag till framtida styrelsen är en blandning av nya och befintliga 

kandidater som motsvarar kravprofilen ovan. Med kunskaper och erfarenheter från 

andra föreningar men även olika delar av näringslivet och samhället kring Södertälje, 

väl rustade för att vidareutveckla F&S Södertälje.  

 


